
Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Turystyki 

 
Nr 9 /2006  w dniu 27. 06. 2006  

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30  zakończono o godz. 18.00 
 
 
  
L.p Imię i nazwisko                 Podpis 
1. Przewodnicząca Komisji – Irena Wojewódzka-Kucz Obecna 

2.            Wiceprzewodniczący Komisji – Jacek Brzostowski Obecny 

3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma Obecny 

4. Grzegorz Pietrzycki Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz Obecny 

6. Andrzej Wieczorek                                          Nieobecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Andrzej Wieczorek___ 

2. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Danuta Królczyk – Skarbnik powiatu 
2. Michał Piechocki - Wicestarosta 

3. Ireneusz Biniewski – dyrektor I LO 
4. M. Kaczmarczyk – p.o. kier. Wydziału OkiS 
5. Władysław Purczyński – dyrektor ZSP nr 2 
6. Wiesław Zając – ZSP nr 1 
 

 2 - 
 

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2.  Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji 

 



 
1.3.   Ocena osiągnięć sportowych szkół i ocena wykorzystania obiektów sportowych w 

szkołach podległych Powiatowi. 
 

1.4.   Informacja o realizacji planów profilaktycznych i zapobieganie zagrożeniom w 
szkołach podległych Powiatowi. 

 
1.5.   Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Powiatu. 
  

 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
WNIOSKÓW 
 

Ad.1.5 Na wstępie Skarbnik Powiatu Danuta Królczyk omówiła bieżące zmiany w budżecie. 
Skarbnik poprosiła, aby Komisja wyraziła zgodę na podjęcie uchwały na najbliższej sesji w 
sprawie przyznania nauczycielom nagród i podziału tych środków. 
Ad.1.4. Dyrektorzy przedstawili Komisji działania w szkołach im podległych, w zakresie 
realizacji planów profilaktycznych oraz zapobieganie zagrożeniom. 
Ad.1.3. Dyrektorzy obecni na posiedzeniu przedstawili Komisji osiągnięcia sportowe szkoły 
oraz wykorzystanie obiektów sportowych na terenie szkoły. 
Informacje pisemne dostarczone przez dyrektorów stanowią załączniki do protokołu.   
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2. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1. Zapytania 
 

 
 
 
 
 
________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
 
Komisja pozytywnie oceniła realizację planów profilaktycznych, zapobieganie zagrożeniom, 

osiągnięcia sportowe szkół i wykorzystanie obiektów sportowych. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała materiały na najbliższą sesję Rady 

Powiatu.__________________________________________________________ 
 

      5.3  Stanowiska 
       Komisja akceptuje o wniesienie na najbliższej sesji uchwały o podziale środków 
przeznaczonych na nagrody dla nauczycieli.   
 
 

5.4. Wnioski 
 
 

.._______________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 

   Protokołował:                                                            Przewodnicząca Komisji:  
 
                                                                                                             

 



             /Andrzej Słoma/                                                           / Irena Wojewódzka – Kucz/               
                                                                   
Protokół został podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji. 

 


